
                    

 
 

   

 

   

 

Referat brukerutvalg juni 2021 

 

 

Tid:  Torsdag 3. juni 2021 kl. 11.00 – 14.00 

Sted:   Møterom Selsro   

Til stede:  Kristen Mathias Hyrve,  Tor Bøe, Anne Kristine Lyslo , Svein Helge 

Synstnes (virksomhetsleder) og Anette Rudi (referent).  

Forfall:  Eva Høgberget, Lars Tressum, Alf Tore Sørhage og Kåre Bakken 

 

Saks 

nr. 

Saker  Ansvar 

16/21 Godkjenning av innkalling og saksliste  

- Innkalling godkjent uten merknader. 

 

Kristen M. 

Hyrve 

17/21 Godkjenning av referat fra møte 11.03.2021 

- Referatet fra forrige møte godkjent uten merknader. 

 

Kristen M. 

Hyrve 

18/21 
Koordinatorstilling 6K inn mot SI 

- Det blir opprettet en 100 % koordinatorstilling, som skal 

være bindeledd mellom kommunene og SIL.  

- Stillingen finansieres av kommunene, og det et gjort 

kommunestyrevedtak på stillingen. Ringsaker har 

arbeidsgiveransvaret.  

- Det finnes mange samarbeidsavtaler mellom kommunene og 

sykehuset. Koordinator skal jobbe med disse avtalene.  

- Koordinatorstillingen vil få en viktig funksjon overfor 

kommunene, spesielt nå når det blir ny sykehusstruktur. 

- Måten å organisere dette på er et nasjonalt tiltak.   

 

Svein Helge 

Synstnes 

19/21 
Sommerferien v/sengeavdelingen 

 

- Sommerferieavvikling for alle ansatte er planlagt. Det er 

utfordrende å få tak i kvalifiserte ferievikarer. I år er det 

ikke mulig å bruke/få tak i sjukepleier fra vikarbyrå. 

- Det er planlagt for full drift i sommer, men det jobbes med 

forslag om å redusere Sel kommune sine 6 korttidsplasser, 

for å avhjelpe legevaktvarslingen/alarmsentralen.  I tillegg 

blir det sett på muligheten for at sengeavdelingen tar 

ansvaret for legevaktvarslingen/alarmen på dagtid midt i 

uka, for å avhjelpe legevaktvarslingen/alarmsentralen.  

- Det er full legedekning på sengeavdelingen og legevakta i 

sommer.  

- Dialyseavdelingen går som normalt. Ansatte deler på når de 

har ferie.  

- I tillegg til ferieavviklingen, vil vaksineringen i sommer også 

kreve sykepleierressurser.   

 

Svein Helge 

Synstnes 



                    

 
 

   

 

   

 
 

20/21 
Forberedelse av saksliste til samhandlingsmøte med SI og 

Valdres 

- I mandatet til brukerutvalgene til NGLMS, Valdres og SI står det 

at det skal være felles møte mellom disse brukerutvalgene en 

gang per år.  

- NGLMS arrangerer i 2021, da det ble avlyst i fjor. Dato blir 9.9, 

tidsramme kl. 10.00 – 14.00/15.00.  

- Det tas utgangspunkt i agenda som var satt opp til møtet i fjor, 

i tillegg til at de andre brukerutvalgene blir forespurt om ønsker 

for tema.  

 

Kristen M. 

Hyrve 

21/21 
Rus og psykiatri – implementering av nye tiltak  

- Døgnplassen på sengeavdelingen ble tatt i bruk i februar. 

Beregnet bruk er 600 liggedøgn i året. En av de 

interkommunale sengene er satt av til formålet.  

- Det er to typer plasser denne sengen er satt av til: 

brukerstyrt plass og avklaringsplass. Det er ulike kriterier for 

å kunne benytte sengen (hovedårsak er psykiatri). 

- Plassen har vært hyppig brukt. Brukerne kommer med gode 

tilbakemeldinger på døgnplassen.  

- Fact-teamet kommer i tillegg til døgnplassen. Målet er at 

pasienten skal få hjelp hjemme. Teamet er i oppstartsfasen. 

Fact-teamet skal i løpet av høsten flytte inn i lokalene DPS 

har ved siden av Nglms.  

 

Svein Helge 

Synstnes 

22/21 
Referat fra møtet i kvalitetssikringsutvalget 

 

Leder av brukerutvalget NGLMS sitter i kvalitetsutvalget 

(kvalitetsutvalget består av lege på sengeavdelingen, kommunelege 1 

fra alle kommuner som er knytta til NGLMS og leder fra 

brukerutvalget til NGLMS). Referat fra møte 17.3 ble gjennomgått. 

  

I tillegg er leder av brukerutvalget NGLMS med på DUR-møter (består 

av regionrådsleder, rep. Fra SIL, leder for preshopitale tjenester, en fra 

hver kommune på rådmannsnivå). Referat fra forrige DUR-møte ble 

gjennomgått.  

 

Utredning om Røros-prosjektet, Previs-prosjektet og 

Telemarkprosjektet vedlegges dette referatet.  
 

Kristen M 

Hyrve  

23/21 
Evt.:  

1) Hvordan skal vi få kontakt med organisasjonene 

brukerutvalget v/NGLMS skal representere 

- I mandatet for brukerutvalget ved NGLMS står det at 

brukerutvalget skal representere forskjellige lag og 

organisasjoner.  

- Da det ikke finnes en fullstendig liste over alle aktuelle lag og 

organisasjoner, prøver Tina å lage en oversikt over dette.  

- Det må vurderes om alle lag og organisasjoner kalles inn til 

møte til høsten for å få informasjon om brukeruvalget. 

 



                    

 
 

   

 

   

 

 

2) Svein Helge er fortsatt konstituert som virksomhetsleder for 

Sengeavdelingen.  

 

3) Det er lyst ut 2*50% stillinger, knytta til utvida poliklinikk som 

opprettes fra høsten av. SIL finansierer stillingene. Rommet der 

dialysen er i dag vil da bli benyttet de dagene det ikke er 

dialyse. Det er spesialisthelsetjenester som desentraliseres, og 

sykepleierne som jobber her vil være hjelpepersonell for 

spesialistene. Det er stor søkermasse til stillingene. 

 

4) Søvnregistrering er i gang, og behovet er stort. 

Dagpoliklinikken vil ta denne oppgaven når de kommer i gang.  

 
 

Neste møte er torsdag 26.august 2021 – kl. 11.00 – 14.00. 


